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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 31 ianuarie 2011 în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 

 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc 
domnii consilieri judeţeni  Bacanu Horea, Costa Cosmin Lascut şi  Preunca Daniel.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 17/25.01.2011 şi  a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint,  în  continuare,   ordinea   de  zi   a   şedinţei:    
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu rectificat al judeţului 

Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2010. 
3) -  Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din cota de 22% din 

impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală, respectiv 
a proiectelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală pe anul 2010.  

4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru serviciile specifice realizate 
de Camera Agricolă a judeţului Timiş în anul fiscal 2011.  

5) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Consiliului 
Judeţean Timiş la Fondul pentru Dezvoltare Regională a Regiunii Vest şi la 
funcţionarea Birourilor Regionale de Cooperare Transfrontalieră Timişoara şi 
Oradea pentru anul 2011.  

6) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale către Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş.  

7) -  Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al 
Statului în domeniul public al judeţului Timiş.  

8) -  Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor contractului de concesiune 
încheiat cu SC „Lucardi Maramureş „ SRL Sânnicolau Mare.  

9) - Proiect privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 691 de către SC „See 
Exclusive Development „SRL Bucureşti.  

10)- Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii „Programului de transport  
judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008 – 30.06. 
2011” până la data de 30.04.2013 şi aprobarea modificării şi completării 
acestuia.  

11)- Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Model de 
consiliere centrat pe Consilierea şi Educarea Carierei elevilor”.  

12)- Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comisiei de Evaluare a 
Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş şi a modificării Regulamentului de 
organizare şi funcţionare a acesteia.  
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13) Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare cu 

Ministerul Muncii, Familiei şi Protecţiei Sociale.  
14) Proiect privind aprobarea rezultatului evaluării finale a performanţelor 

manageriale ale managerului Centrului de Cultură şi Artă a Judeţului Timiş şi 
stabilirea managerului interimar al instituţiei.  

15)-  Diverse.  
În legătură cu punctul nr. 7, vă propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului 

respectiv „Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al 
Statului, în domeniul public al judeţului Timiş” , întrucât am primit din partea Ministerului 
Agriculturii şi Dezvoltării Rurale o solicitare de-a suspenda promovarea proiectului.  
Solicitarea are în vedere faptul că a apărut Legea nr. 283/2010 privind camerele pentru 
agricultură, silvicultură şi dezvoltare rurală şi este posibil ca prin Normele metodologice 
care vor  apărea în viitor să se reglementeze de o altă manieră situaţia bunurilor 
actualelor Camere agricole.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu vă supun la vot acest amendament.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 26 voturi „pentru „ din partea 

domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, , 
, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  
Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin  şi 7 abţineri din partea  Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana.  

Prin urmare, dacă nu mai sunt alte observaţii asupra ordinii de zi vă supun la vot, 
spre aprobare, ordinea de zi.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 28 voturi „pentru” din partea, 
Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, Gaita Oana – Dana,, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin şi 5 abţineri din partea domnilor Coifan  Viorel – Gheorghe, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn Dorin – Olimpiu, Constantin Ostaficiuc.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 15 decembrie 2010.  Dacă sunt 
discuţii? 
  Consiliul judeţean Timiş  a aprobat procesul – verbal al şedinţei ordinare din 15 
decembrie 2010 cu  31 voturi „pentru” din partea domnilor Crăciunescu Adam, Borha 
Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – 
Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  
Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi o abţinere din partea domnului preşedinte Constantin Ostaficiuc. 

Nu a votat domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă.  
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 Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 

 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
 V-am adus la cunoştinţă o situaţie inacceptabilă, respectiv faptul ca am solicitat 
domnului Mugurel Borlea situaţia privind  propunerile de investiţii proprii ale consiliului 
judeţean şi ale instituţiilor din subordine, însă aceasta nu ne-a fost pusă la dispoziţie.  
 Consider acest lucru ca inacceptabil din partea unui funcţionar.  Poate domnia sa 
este excedat de sarcini, poate acest compartiment este foarte încărcat, iar această 
situaţie trebuie analizată şi găsită o soluţie pentru a fi repartizat personal prin  redistribuire 
în cadrul consiliului judeţean. Nu este prima dată când din acest serviciu ne vin situaţii 
făcute superficial  sau nu sunt făcute în termenul solicitat.  
 Chiar dacă repet, încă o dată vă spun că este o situaţie inacceptabilă aceasta în 
care nu ni se pune la dispoziţie materialul solicitat din timp. 
 Pe de altă parte, aş dori câteva precizări legate de ultimele evoluţii în problema 
stabilirii operatorului deponeului ecologic şi a situaţiei de acolo.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
 Da, domnul preşedinte al Comisiei economice, chiar în timpul şedinţei de comisie 
mi-a comunicat acest lucru şi sunt absolut de acord cu domnia sa.  Şi eu consider că este 
absolut inadmisibil să nu fie pus la dispoziţia colegilor noştri în comisie toate documentele 
de care au nevoie pentru a decide.  
 Am discutat cu domnul director Mugurel Borlea şi la următoarea şedinţă toţi vor 
avea la dispoziţie toate documentele compartimentelor şi instituţiilor din subordinea 
noastră care vor fi comparate cu propunerea noastră din   lista de investiţii.  
 Referitor la problema deponeului ecologic am să-l rog pe domnul vicepreşedinte 
Adam Crăciunescu să facă domnia sa câteva precizări.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
 Pot să vă informez că în data de 26 ianuarie am fost la Bucureşti unde am 
participat la misiunea economică din cadrul Ministerului Mediului privind evaluarea 
proiectului Sistem de management integrat al deseurilor din judeţul Timiş.  La această 
misiune au participat toate organismele legate de acest proiect , respectiv şi organismul 
intermediar de mediu din Timiş, beneficiari din partea consiliului judeţean, consorţiu de 
firme care au elaborat acest proiect,  firme de consultanţă  JASPER ŞI IDOM şi,  totodată,  
a fost din partea Comisiei Europene evaluatorul şef.  
 Proiectul a fost prezentat în întregime, inclusiv studiul de fezabilitate şi analiza cost 
beneficiu. S-au făcut câteva observaţii la analiza cost beneficiu, observaţii pe care şi le-a 
însuşit evaluatorul din cadrul Consorţiului Muller şi are misiunea ca în termen de 7 zile, 
respectiv până vineri, să finalizeze această analiză conform indicaţiilor primite.  
 De asemenea, vreau să vă informez că s-a acceptat redevenţa propusă de noi 
pentru comuna Ghizela şi s-au aprobat integrarea tuturor proiectelor PHARE care s-au 
derulat cu ani în urmă la nivelul judeţului Timiş pe gestionarea deşeurilor urmând a fi 
integrat în proiect inclusiv RETIM –ul.  Aici mai este o problemă şi anume, staţia de 
sortare care după 2018 trebuie să găsim soluţia optimă pentru ca aceasta să treacă în 
sistemul integrat de management al deşeurilor.  
 Cred că totul se va rezolva până în data de 5 februarie  când este termenul limită 
dat firmei ce asigură consultanţa pentru a depune în forma finală analiza cost – beneficiu,  
iar după această dată proiectul va primi undă verde pentru finanţare. Ca valori, acestea 
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sunt cele pe care le ştim deja, respectiv 48 milioane euro  din finanţare Europeană pe tot 
sistemul şi 2 ,7 milioane de euro ca şi contribuţie  (2%)  din partea consiliului judeţean. 
 Totodată s-a acceptat şi forma de deviz prezentată de firma de consultanţă privind 
închiderea gropilor de la Parţa, Lugoj, Jimbolia, Sânnicolau, Făget, Buziaş . Prin urmare, 
în principiu,  săptămâna viitoare putem avea şansa ca Ministerul Mediului să transmită 
comisiei întreg proiectul, respectiv aplicaţia pentru obţinerea finanţării.  
 În legătură cu caietul de sarcini pentru licitaţia operatorului, vă pot spune că atunci 
când vom avea finalizată analiza cost – beneficiu vom putea introduce datele în fişa de 
ofertă şi vom putea declanşa licitaţia.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vestea bună este că, în sfârşit, avem o analiză cost – beneficiu pusă la punct şi 
până în 5 februarie aceasta ar trebui să se adapteze ultimelor modificări solicitate în urma 
discuţiei de la Bucureşti şi cred că vom putea să declanşăm licitaţia pentru operatorul pe 
Ghizela.  

Referitor la operatorul pe sistem ştiţi foarte bine că este o discuţie legată de faptul 
că toate administraţiile locale din judeţul Timiş, în acest moment, au operator care preia 
deşeurile. Deci, noi trebuie să asigurăm prin ADID o maximizare şi o supraveghere până 
la finalizarea acestor contracte care sunt în derulare  şi după aceasta putem pune în 
discuţie un unic operator pe întreg judeţul.  Deocamdată trebuie să păstrăm contractele 
care sunt în vigoare ca acestea să funcţioneze.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 

 Aş dori să ne spuneţi câteva cuvinte despre finanţarea proiectului  Centrul Militar şi 
despre situaţia de la Bastion, respectiv cum stăm cu recepţia la Bastion şi care este 
oportunitatea administrării de către o firmă a acestei locaţii, asta dacă v-aţi mai gândit  la 
această problemă.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 În legătură cu proiectul pe AXA I din PID-ul Timişoarei  în care discutăm de Centrul 
de Afaceri, acesta a fost depus la ADR şi am primit observaţiile pe acest proiect. Suntem 
în faza în care îndeplinim observaţiile de către proiectant. Aici discutăm nu numai despre 
Centrul Militar şi de toate cele trei proiecte care în mod firesc au fost returnate şi toate 
modificările cerute de cei de la ADR vor fi îndeplinite.  
 Săptămâna aceasta vor fi îndeplinite modificările de la Centrul Militar, există un 
termen de finalizare, acesta a fost vineri însă nu ştiu dacă acestea au fost făcute pentru 
că domnul director Sergiu Bălaşa nu este aici să ne poată confirma, dar în această 
săptămână cu siguranţă acesta se va îndeplini şi se va comunica din nou ADR-ului  
 Mergem pe finanţare în continuare pe AXA1 şi  îmi doresc să cred că acest proiect 
va ieşi foarte repede.  

 În legătură cu Bastionul, vă pot spune că  mâine am convocat comisia stabilită de 
noi împreună cu reprezentanţii societăţilor care au avut şi încă mai au  contracte de 
închiriere  suspendate în Bastion.  Am programat o întâlnire cu aceşti chiriaşi. Întâlnirea 
este programată din jumătate în jumătate de oră astfel încât să nu fie toate în acelaşi 
timp.  Noi ne-am făcut un punct de vedere pe care-l vom comunica şi reprezentanţilor 
societăţilor respective, iar apoi  după ce vom obţine un răspuns din partea lor să urmeze 
o negociere între cele două părţi referitor la continuarea activităţilor în Bastion.  

Tot săptămâna trecută împreună cu domnul director Borlea Mugurel şi domnul 
director Ursu Ionel am  discutat cu  domnul Ciubotaru Dan director al Muzeului Banatului, 
iar după şedinţă vom discuta şi cu domnii vicepreşedinţi Adam Crăciunescu şi Liviu 
Borha, pentru că apare o posibilitate şi trebuie să o analizăm să vedem dacă aceasta 
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este corectă, astfel încât, pe perioada refacerii Muzeului Banatului să ne gândim ca 
partea de administraţie din muzeu să o mutăm la etajul I în Bastion unde sunt birourile.  

Aceasta este doar o discuţie, ne vom gândi la această soluţie,  vom analiza şi 
vedem dacă aceasta este cea mai bună,  vom face o propunere.  

În legătură cu gestiunea de către o firmă privată, propunerea executivului a fost ca 
această gestiune să fie făcută de către Direcţia de Patrimoniu.  În acest moment avem un 
coleg detaşat la Bastion. Este vorba de domnul Dan Paduraru care este din partea 
Direcţiei de Patrimoniu şi domnia sa a preluat activitatea implicându-se în problemele 
legate de gestionarea Bastionului.  Dacă vedem că acest  lucru nu funcţionează vom 
analiza şi propunerea dumneavoastră domnule consilier judeţean Marcel Mihoc.  

Iniţial am avut şi această analiză dar am ajuns la concluzia că este mai corect să 
gestionăm acest obiectiv prin Direcţia de Patrimoniu a consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Tot nu mi-aţi spus ce se întâmplă cu recepţia lucrării de la Bastion.  Din presă am 

înţeles că sunt tot felul de variante. Eu personal am participat la o singură comisie la 
început când am solicitat nişte modificări şi reamenajări, dar de atunci nu ni s-a mai 
comunicat nimic. Nu ştim dacă recepţia este semnată, acceptată sau este într-o anumită 
fază.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Recepţia s-a încheiat. În acest moment suntem în perioada de garanţie. Dacă apar 

probleme din punct de vedere al constructorului, acesta are obligativitatea de a le 
remedia în perioada de garanţie.  

Sigur că am văzut şi eu ceea ce aţi remarcat dumneavoastră, chiar m-am deplasat 
la Bastion să văd despre ce e vorba şi am discutat despre acele intervenţii ce trebuie 
făcute la tunel. Acolo, strângându-se apa de pe şosea în momentul în care trec maşinile 
din ambele părţi acestea stropesc şi deteriorează pereţii.  Soluţia pe care am discutat-o 
deja este că în măsură ce vremea ne permite să intervenim cu două rigore care să 
colecteze apa atât la intrare cât şi la ieşire, să avem o planeitate care să nu mai permită 
colectarea apei în acea zonă, iar în plus am cerut arhitectului soluţii pentru o eventuală 
acoperire a zonei respective.  Rezolvând toate aceste probleme cu siguranţă nu se vor 
mai murdării pereţii.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc  
Îmi permit să vă întrerup şi să vă spun că s-ar putea pune acolo şi acele 

calmatoare de trafic  care aşa cum sunt puse în tot oraşul, uneori chiar anapoda, ar putea 
fi puse şi aici la intrare astfel încât conducătorii auto să fie obligaţi  să încetinească,  
indiferent cât ar fi de grăbiţi.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Da, este o soluţie corectă şi o vom avea în vedere pentru zona respectivă. Vă 
mulţumesc  Dacă sunt şi alte întrebări, interpelări? Dacă nu, trecem la următorul punct.  
 
 
 Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu 
rectificat al judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii 
publice pe anul 2010. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 
partea domnilor, Crăciunescu Adam, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, un vot “împotrivă” din partea domnului 
vicepreşedinte Liviu Borha şi o abţinere din partea domnului preşedinte Constantin 
Ostaficiuc   
 Domnul consilier judeţean Titu Bojin nu a votat.  
 
 
 Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate 
din cota de 22% din impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare 
locală, respectiv a proiectelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală pe 
anul 2010.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism care 
iniţial a solicitat motivarea alocării sumei către Consiliul local al comunei Şag, însă, 
ulterior a renunţat la amendament.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Domnule preşedinte,  acest proiect a trecut şi prin Comisia de urbanism, unde a 

fost avizat favorabil şi chiar votul meu a fost unul favorabil pentru acest proiect.  Cu toate 
acestea am câteva observaţii legate de proiect.  

Repartizarea aceasta a avut loc la finalul anului trecut, atunci când plenul 
consiliului judeţean v-a mandatat pe dumneavoastră,  ca şi preşedinte, să împărţiţi ceea 
ce a mai rămas pe final de an. Nu discut de modul şi de locurile în care s-au împărţit acei 
bani, însă  am un deja vu, pentru că anul trecut, în acelaşi plen de la începutul anului, am 
solicitat colegilor care se ocupă de drumuri să aibă grijă şi de alte drumuri la fel de 
importante cum este cel de la Mânăstirea Şag.   

Din câte văd repartizarea făcută de dumneavoastră a fost pentru acel drum, însă la 
fel de important mi se pare pentru judeţul Timiş, şi repet chiar dacă va trebui să o fac la 
infinit, este Tabăra de la Cheveraş, de care sunt legat şi poate că sunt subiectiv, este un 
obiectiv  inclus în circuitul internaţional, ea însăşi fiind un obiectiv internaţional.   

Sunt de acord să dăm la Mânăstirea de la Şag, la Mânăstirea de la Româneşti, la 
oricare mănăstire vreţi din judeţul Timiş dar haideţi să facem şi drumul de la Chevereş 
pentru că acum un an domnul director Mirel Gheorghe mi-a promis că se va rezolva ceva 
şi acolo.  A trecut un an şi nu s-a rezolvat nimic. Mai sunt consilier judeţean şi anul viitor, 
domnule director Mirel Gheorghe şi am să vă reamintesc din nou şi anul viitor  întrucât 
probabil nu o să se întâmple nimic la acea tabără pentru că nu aveţi nici cel mai mic 
interes să faceţi un drum şi la Tabăra de la Chevereş.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc. Dacă mai sunt şi alte intervenţii ?  
Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre 
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 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 
 
 Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru 
serviciile specifice realizate de Camera Agricolă a judeţului Timiş în anul fiscal 
2011.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 
administraţia publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 
  
 Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a 
Consiliului Judeţean Timiş la Fondul pentru Dezvoltare Regională a Regiunii Vest şi 
la funcţionarea Birourilor Regionale de Cooperare Transfrontalieră Timişoara şi 
Oradea pentru anul 2011.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 
cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
În comisie a apărut o problemă şi anume, cu siguranţă că noi contribuim dar ne 

întrebăm cu ce ne alegem din această contribuţie. Fără îndoială că din informaţiile pe 
care le am, noi suntem în câştig net cu proiectele pe care le câştigăm pe acest gen de 
programe.  

Am cerut domnului director Bălaşa Sergiu o situaţie cu proiectele câştigate, sumele 
intrate şi stadiul lor pentru a avea o imagine clară asupra eficienţei participării noastre.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate şi trebuie să ştiţi că noi suntem cei mai eficienţi pe partea 

română atât pe graniţa cu Ungaria cât şi pe partea cu Serbia pe cele două programe 
transfrontaliere.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  Dacă nu, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  
 
 
 Punctul nr. 6 – Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei anuale 
către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 
cooperare internă şi externă.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  
 
 

Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor 
contractului de concesiune încheiat cu SC „Lucardi Maramureş „ SRL Sânnicolau 
Mare.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean 
Marius Cârceie.  



 9

 Punctul nr. 8 – Proiect privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 
691 de către SC „See Exclusive Development „SRL Bucureşti. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din partea 
domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  
 
 
 Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind prelungirea valabilităţii 
„Programului de transport  judeţean de persoane prin curse regulate pentru 
perioada 01.07.2008 – 30.06. 2011” până la data de 30.04.2013 şi aprobarea 
modificării şi completării acestuia.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 
de urbanism.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Tiuch Cătălin  
 
 
 Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării 
proiectului „Model de consiliere centrat pe Consilierea şi Educarea Carierei 
elevilor”.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 
sport, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Mariana Eftimie.  
Vreau să felicit echipa pentru realizarea proiectelor şi pentru obţinerea fondurilor 

nerambursabile.  Subliniez faptul că în acest moment le alocăm nişte fonduri pe care le 
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primim în totalitate înapoi. Ei au mai câştigat un proiect şi am impresia că toate proiectele 
pe le-au depus au devenit câştigătoare şi aş dori ca pe viitor să avem o discuţie referitor 
la celălalt proiect pentru a ştii dacă trebuie să finanţăm ceva sau nu.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Doresc şi eu să felicit echipa pentru că a câştigat proiectul, însă ţin să întăresc un 

lucru şi anume, ori de câte ori o instituţie aflată sub autoritatea consiliului judeţean 
doreşte  să depună un proiect să ne anunţe în prealabil,  astfel încât,  hotărârile de 
consiliul să vină înainte de a se depune proiectul asigurând cofinanţarea. Este o 
chestiune procedurală şi trebuie respectată.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Observaţia dumneavoastră este corectă şi chiar aş vrea prin ADETIM  să se 

gestioneze toate aceste proiecte şi ele să ne fie aduse la cunoştinţă în plen înainte de a fi 
depuse.  

Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Doresc să accentuez importanţa  acestui proiect, el fiind un proiect ambiţios ce 

poate avea rezultate extraordinare.  Aşa cum am spus şi în comisie, importantă este 
selecţia echipei de formatori. Dacă aceasta a fost bine făcută şi aceştia sunt profesioniştii 
din judeţ atunci proiectul îşi va atinge scopul,  întrucât calitatea învăţământului se va 
îmbunătăţi pentru că ea a scăzut  mult după 1989. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.   
 
 
 Punctul nr. 11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei Comisiei 
de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş şi a modificării 
Regulamentului de organizare şi funcţionare a acesteia.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 
Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Pentru că suntem în momentul în care schimbăm o comisie, una care tocmai şi-a 

terminat mandatul şi se va forma o nouă comisie prin votul nostru, aş dori să primesc o 
informare scrisă despre activitatea fostei comisii pentru că aceasta trebuia să facă ceva şi 
ea funcţionează sub autoritatea consiliului judeţean.  

Nu este o comisie independentă este o comisie a consiliului judeţean  şi de aceea 
solicit să primesc o informare despre activitatea comisiei  care îşi depune mandatul.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Odată cu raportul anual pe care îl vom prezenta în martie va fi un subcapitol cu 

activitatea comisiei respective precum şi cu activitatea tuturor comisiilor.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Aş vrea să vă întreb dacă această comisie este supravegheată strict de cineva din 

consiliul judeţean. Am câteva sesizări a unor oameni care, efectiv, nu se pot mişca din pat 
şi cu toate acestea li s-a schimbat încadrarea în gradul de handicap şi dreptul de însoţitor.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din punct de vedere profesional nu putem să intrăm peste deciziile medicilor 

respectivi, însă din punct de vedere organizatoric noi suntem cei care decidem 
componenţa acestei comisii.  Ea lucrează alături de DGASPC Timiş şi este în subordinea 
preşedintelui consiliului judeţean. Personal nu m-am implicat niciodată acolo dar toate 
cazurile pe care le sesizaţi le puteţi trimite către comisia respectivă. Noi facem acest vot 
tocmai pentru a găsi o comisie  cu o activitate corectă din punct de vedere profesional.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Am vrut să evit situaţii de genul celor care nu se pot mişca şi cărora li se schimbă 

gradul de încadrare.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am vrut să evităm certificatele de evaluare a unor persoane cu dizabilităţi false şi în 

acelaşi timp să dăm corect acelor care au într-adevăr probleme.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Tot pe aceeaşi problemă am vrut să intervin şi eu, însă nu am vrut să fac un caz  

special  chiar dacă am în faţă un certificat de încadrare într-un grad de handicap a unei 
persoane care este „legumă”  şi care în urma evaluării fost respinsă la încadrarea într-un 
grad de handicap. Nu cred că se poate accepta ca un om care este mai mult de 50% 
paralizat să fie respins. Mi se pare inadmisibil. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, trebuie să avem grijă ca aceste lucruri să nu se mai întâmple.  
Dar, acum discutăm de o nouă comisie. Raportul asupra activităţii vechii comisii se 

va găsi în raportul general la nivel de comisii.  
Dacă mai sunt şi alte  discuţii? Dacă nu se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, 
un vot împotrivă din partea doamnei consilier judeţean Spătaru Elisabeta şi două abţineri 
din partea domnilor consilieri judeţeni De Maio Leontin şi Stancu Traian.  
 
 
 Punctul nr.  12 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 
Protocol de colaborare cu Ministerul Muncii, Familiei şi Protecţiei Sociale.  
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 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 
Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier Stancu Traian  
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, cred că pentru a evita ceea ce spunea 

colegul nostru mai devreme şi de a nu-i mai chinui pe acei bieţi oameni paralizaţi sau cu 
alte probleme grave trebuie să găsim o soluţie. Din acest protocol reiese că numai la 
Spitalul Judeţean pot fi evaluaţi. Tot în protocol, la aliniatul 2 scrie că acest protocol poate 
fi modificat. Nu putem vota noi pentru administraţiile locale (exemplu Sânnicolau, Lugoj)  
cărora le-am solicita să pună la dispoziţie spaţiile necesare pentru reevaluare.  În acest 
caz aş ruga DGASPC Timiş prin persoana care este desemnată să ne sesizeze în cazul 
în care sunt asemene probleme să putem face un act adiţional la protocol. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Ideea este că atunci când s-a spus „numai la Spitalul Judeţean”  s-a referit la faptul 

că acolo sunt aproape toate condiţiile pentru analiză şi verificare având dotarea necesară 
şi specialişti pentru cazurile respective.  

Sunt de acord cu dumneavoastră că dacă sunt probleme în viitor atunci noi putem 
face oricând un act adiţional.  Deocamdată fixăm un cadru.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian  
Da, dar reprezentantul nostru trebuie să ţină cont de această recomandare şi să nu 

uite să ne informeze şi nu aş vrea să chinuim nişte oameni. Un exemplu ar fi la 
oftalmologie, orice cabinet de la Spitalul Municipal din Lugoj ar putea fi disponibil pentru 
aşa ceva.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Dacă mai sunt şi alte observaţii? Dacă nu,  se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu 
Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu 
Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 
 
 Punctul nr. 13 – Proiect privind aprobarea rezultatului evaluării finale a 
performanţelor manageriale ale managerului Centrului de Cultură şi Artă a 
Judeţului Timiş şi stabilirea managerului interimar al instituţiei.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 
sport şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae 
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Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea doamnei consilier judeţean 
Gaita Oana.  
 
 
 Punctul nr. 14 -  Diverse. 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  

În mapele dumneavoastră de şedinţă este depus un referat din care rezultă că 
subsemnatul şi domnul vicepreşedinte Borha nu au efectuat integral concediul de odihnă 
pe anul 2010. Vă rugăm să aprobaţi efectuarea zilelor de concediu restanţă în anul 2011. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat efectuarea zilelor de concediu restanţă cu 32 
voturi „pentru” din  partea domnilor   Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, 
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan Ion, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari 
Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  

Pe de altă parte, aş vrea să vă anunţ că vineri după masă am semnat un nou 
proiect, care de fapt este un nou contract de finanţare pentru un nou proiect câştigat de 
noi pe POS cercetare 3.2.1 în valoare de 464 mii euro cu o cofinanţare din partea 
consiliului judeţean de 7 mii euro. Este un proiect pentru aplicarea soluţiilor de e- 
guvernare în sistemul informatic al judeţului Timiş. Acest proiect a fost câştigat de 
consiliul judeţean într-o competiţie cu alte două sute de proiecte la nivel naţional şi din 
care s-au câştigat doar 20. Acest proiect are o echipă de implementare. Împreună cu 
domnul consilier judeţean Viorel Coifan am stabilit toate detaliile atât în discuţiile noastre 
cât şi în comisii.   

De asemenea, am discutat cu colegii mei din conducerea executivă şi vin cu 
următoarea propunere referitor la calendarul pentru următoarea şedinţă. Aşadar 
următoarea şedinţă ordinară a plenului consiliului judeţean dorim a fi în data de 14 
februarie şi în acest caz dorim ca joi şi vineri să fie convocate comisiile de specialitate 
pentru ca toate materialele să fie discutate.  

Domnul director Mircea Mihut vă rog ca mâine să fie gata tot bugetul şi toţi 
consilierii judeţeni să primească un exemplar al acestui proiect de buget pentru a fi 
analizat. Dacă vor fi discuţii lungi atunci poate este nevoie de o nouă întâlnire în comisii, 
lucru care se poate întâmpla luni şi marţi.  Marţi este ultima zi în care se pot întâlni 
comisiile pentru că trebuie să respectăm termenul de 5 zile pentru convocarea plenului în 
data de 14 februarie.  

Acesta este calendarul pe care vi-l propunem. Va fi o şedinţă ordinară şi vor fi mai 
multe materiale pe ordinea de zi deci există posibilitatea ca fiecare comisie să se 
întâlnească de 2 ori sau de câte ori este nevoie, astfel încât până marţi să fie cristalizat 
proiectul de buget. Sper că sunteţi de acord cu acest calendar pe care vi l-am propus. 
Rog preşedinţii de comisii să se organizeze astfel încât acest calendar să fie respectat.  

Vineri am avut o discuţie cu domnul consilier judeţean Leontin De Maio pe tema 
concursurilor şi această discuţie o vom relua după plen. Am avut concursurile pentru 
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ocuparea celor 3 posturi. La primul concurs nu a existat un câştigător şi se reia concursul. 
La cel de-al doilea concurs, cel de la Teatrul Merlin, a existat un câştigător dar există 
două contestaţii. Astăzi trebuie să se dea răspunsul la cele două contestaţii, iar în funcţie 
de acest răspuns procedura va continua până la desemnarea directorului. La Muzeul 
Satului Bănăţean există un  câştigător însă s-a depus şi acolo o contestaţie.  

Trebuie să fim foarte atenţi pentru că toate contestaţiile,  sau cel puţin cele de la 
Teatru Merlin,  sunt depuse pe procedură, pe componenţa comisiei. Noi am stat vreo 
două luni de zile să facem comisiile, iar în final am reuşit să facem nişte comisii care 
acum sunt în afara legii. Este o chestiune la care trebuie să fim foarte atenţi şi care ar 
trebui să nu se mai repete.   

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte, cu siguranţă că discuţia trebuie să fie aprofundată dar eu vă 

spun câteva chestiuni care sunt clare în acest moment. Sunt trei concursuri care se dau şi 
toate au o hibă.  Sigur că legea îşi are lacunele ei dar lipsesc proceduri clare care ţin de 
ISO 9001 şi vă dau un exemplu: în momentul în care se organizează un concurs, trebuie 
să se spună foarte clar că se dau note de la 4 la 10 pentru că este inadmisibil ca unuia 
care nu ştie răspunsul la o întrebare, eu să îi dau nota 4, iar alt coleg de comisie sa dea  
nota 1. Apoi trebuie să se spună foarte clar procedura de adresare, astfel încât,  să fie 
limpede ceea ce înseamnă depuneri de proiecte de management şi nu faptul că acestea 
nu înseamnă nimic pentru că poate să le facă altcineva, iar acest lucru s-a văzut la oral.  

De asemenea, în momentul în care ordonanţa menţionează  foarte clar care este 
structura unui proiect de management şi apare, „analiza şi propuneri de îmbunătăţiri…” 
însă nimeni nu a făcut analiza ci doar au luat nişte cifre pe care le-au aruncat acolo.  

În consecinţă, vreau să atrag atenţia că pe viitor când vom face astfel de 
concursuri trebuie să avem proceduri clare. Personal lucrez la o companie unde am 
„instruction work „ prin care mi se spune clar tot ce am de făcut şi cum trebuie făcut.  

Acesta este un subiect la care trebuie să ne gândim pentru că altfel oricine poate 
contesta.  Dar a contesta după ce o hotărâre de consiliu a fost luată, cu o componenţă a 
comisiei, înseamnă că cel care a făcut-o fie nu a ştiut  fie a lăsat-o ca în funcţie de 
rezultatul concursului să conteste sau nu.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, sunt absolut de acord cu observaţiile dumneavoastră.  Practic, din câte am 

văzut, inclusiv aprecierile au fost foarte diferite.  Adică s-au dat note extreme vis-a-vis de 
acelaşi răspuns. Aici, cred că am încercat să forţăm o procedură şi o anumită 
componenţă a comisiei prin vot democratic şi acum suntem în faza în care această 
componenţă este contestată pe lege.  Apoi există şansa să meargă în contencios. Dacă 
nu se răspunde corect la contestaţie apare contencios, iar acest lucru înseamnă o nouă 
amânare sau un nou concurs în funcţie de cum decide instanţa de judecată.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Cred că aţi fost foarte subtil însă dacă aţi vrut să spuneţi ceva ar fi trebuit să 

spuneţi direct şi probabil vi se şi răspundea la ceea ce vroiaţi să spuneţi.  Nu pot să 
vorbesc eu despre proceduri pentru că sunt preşedintele comisiei de contestaţii, însă 
vreau să spun că ceea ce comisia de contestaţii la final este, aşa cum domnul consilier 
judeţean Viorel Coifan atrăgea atenţia,  o propunere care în data de 14 va trebui luată în 
calcul de către plenul consiliului judeţean.  

Comisia de contestaţii merge mai departe sau cere anularea  concursului plenului 
consiliului judeţean. Nu putem lua o decizie ci vom propune plenului consiliului judeţean 
în data de 14 februarie, anularea sau continuarea procedurilor în cazul unor concursuri şi 
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de asemenea, păstrarea sau schimbarea componenţei comisiei de concurs la cele două 
instituţii  pentru că la cea de-a treia s-a reluat deja concursul.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Suntem datori consiliului judeţean cu o propunere privind strategia referitoare la 

societăţile comerciale ale consiliului judeţean. Acea comisie are deja un an, ea s-a 
constituit în luna februarie a anului trecut şi la plenul precedent era vorba că ne întrunim 
şi venim cu o propunere scrisă.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Noi avem o propunere însă aceasta nu este scrisă, dar până la plenul din data de 

14 februarie o să o formulăm.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Tiberiu  
Domnule preşedinte, Consiliul local al municipiului Timişoara a nominalizat 

consilierii locali care fac parte din comisia legată de Aviaţia Utilitară.  Aş ruga conducerea 
executivă a consiliului judeţean să stabilească o primă întâlnire cu conducerea executivă 
a primăriei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, e corect. Noi deja avem fixată echipa.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Ceea ce vă spun este o problemă personală şi vă rog ca data viitoare să primesc 

listingul cu ceea ce am votat eu personal pentru că deşi anul trecut v-am rugat acest lucru 
nu l-am primit la această şedinţă. Din acest motiv vă rog din nou ca la următoarea şedinţă 
să primesc listingul cu votul meu pentru că vreau să văd, de fiecare dată cum am votat 
pentru a nu avea probleme. Vedeţi ce se întâmplă la nivel de ţară cu fotbalul, cu 
sponsorizările sau cu alte acţiuni şi vreau să dorm liniştit.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar toţi ne dorim să dormim liniştiţi.  Are cineva alt interes? Nu cred.  
Dacă sunt alte probleme? Dacă nu, înainte de a declara închise lucrările primei 

şedinţe ordinare a Consiliului judeţean Timiş din anul 2011, vă rog să-mi permiteţi să urez 
„La Mulţi Ani!” tuturor celor pe care  nu i-am văzut până acum în acest an.  

 
 
 
 
 
PREŞEDINTE,       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     

   Constantin OSTAFICIUC                 Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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